

香港考試及評核局
會考/高考特殊需要考生特別考試安排
家長講座

有特殊需要的會考/高考考生，考評局可為他們作特別考試安排，讓他們在適當的環境下應考，得到公平的評核。下述講座，主要是讓家長瞭解特別考試安排的詳情及有關的申請程序：

第一節

日期: 2009年9月16日(星期三)
時間: 下午6時至8時
地點: 香港灣仔駱克道3號香港小童群益會總部 (禮堂)
(鄰近的港鐵站: 金鐘站D出口)

第二節

日期: 2009年9月19日(星期六)
時間: 下午2時至4時
地點: 新界葵涌葵芳興盛路90號獅子會中學 (禮堂)
(鄰近的港鐵站: 葵芳站D出口)

第三節

日期: 2009年9月22日(星期二)
時間: 下午6時至8時
地點: 九龍深水埗長沙灣道332-334號九龍工業學校 (禮堂)
(鄰近的港鐵站: 長沙灣站A2出口)

內容: 三節內容相同，包括:

- 會考/高考的特別考試安排及申請程序 (考評局講者)
- 會考/高考特殊需要考生校本評核的安排 (考評局講者)
- 為有特殊學習障礙學生提供特別考試安排 (教育局講者)
- 問答時間

語言: 粵語

報名: 有意參加講座的家長，可於2009年9月19日(星期六)或以前致電「公開考試資訊中心」(電話:3628 8860)或登入以下網頁進行網上報名: www.hkeaa.edu.hk →香港中學會考/香港高級程度會考→為特殊需要考生提供服務→講座→家長講座網上報名
報名採用先到先得的方法。

查詢: 公開考試資訊中心 (電話:3628 8860)

家長亦可從考評局網頁下載以下資料:

- 「為特殊需要考生提供服務」及「為學障考生提供服務」資料單張
- 特別考試安排「申請指引」及申請表格

Hong Kong Examinations and Assessment Authority
Seminar for Parents on Special Examination Arrangements for
Special Needs Candidates in the HKCEE and HKALE

Special examination arrangements can be made for special needs candidates in the HKCEE/HKALE to enable them to be equitably assessed under suitable conditions. A seminar for parents will be conducted by the HKEAA to familiarize parents with the special examination arrangements and the application procedures. Details are as follows:

First Session

Date: **16 September 2009 (Wednesday)**
Time: 6:00pm-8:00pm
Venue: **The Headquarters of the Boys' and Girls' Clubs Association of HK (Hall)**
3 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong
(nearby MTR Station: Admiralty Station Exit D)

Second Session

Date: **19 September 2009 (Saturday)**
Time: 2:00pm-4:00pm
Venue: **Lions College (Hall)**
90 Hing Shing Road, Kwai Fong, N.T.
(nearby MTR Station: Kwai Fong Station Exit D)

Third Session

Date: **22 September 2009 (Tuesday)**
Time: 6:00pm-8:00pm
Venue: **Kowloon Technical School (Hall)**
332-334 Cheung Sha Wan Road, Shamshuipo, Kowloon
(nearby MTR Station: Cheung Sha Wan Station Exit A2)

Contents: The three sessions are identical and will cover:

- Special examination arrangements in the HKCEE/HKALE and the application procedures (HKEAA Speaker)
- Arrangements of school-based assessment (SBA) for special needs candidates in the HKCEE/HKALE (HKEAA Speaker)
- Special examination arrangements for students with specific learning disabilities (EDB Speaker)
- Questions and answers

Language: Cantonese

Registration: Interested parents may register on or before **19 Sept 2009 (Sat)** by calling our Public Examinations Information Centre (phone: 3628 8860) or via online registration through the following web link: **www.hkeaa.edu.hk** → HKCEE/HKALE → Services to Special Needs Candidates → Seminar → On-line registration for Seminar for Parents
Seats will be reserved on a first-come first-served basis.

Enquiries: Public Examinations Information Centre (phone: 3628 8860)

Parents may download the following information from the HKEAA website

- Information leaflets: "Providing Services to Candidates with Special Needs" and "Providing Services to Candidates with Specific Learning Disabilities"
- "Application Guide" and application forms for special examination arrangements.